
Oplæg til beslutning om lokal afledning af regnvand 
Generalforsamlingen skal beslutte, om vejlauget skal arbejde videre med projekt 
klimarigtig villavej, eller om vi skal lægge almindelig asfalt. Det forudsættes, at 
nettoudgifterne ikke overstiger en konventionel løsning med almindelig asfalt, da 
klimagruppen søger eksterne fondsmidler.  

Forslaget, der indebærer lokal nedsivning af regnvand og grønne elementer på vejene, 
gennemgås på generalforsamlingen 

Baggrund 

• Der skal lægges ny asfalt eller findes en anden løsning 
• Klimagruppen har fået udarbejdet to skitseprojekter, hvor der afprøves 

forskellige belægningstyper og vejen gøres grønnere, kønnere og mere miljørigtig. 
Forslagene fremlægges på grundejerforeningsmødet.  

• Vejlaug, klimagruppe og grundejerforening har givet en interessetilkendegivelse 
om at indgå i et samarbejde med Københavns Universitet og Københavns 
kommune om permeable befæstelser og andre forsøgselementer. 

• Vejlauget har fået udskudt påbuddet fra Københavns Kommune, hvis vi arbejder 
videre med den klimarigtige løsning. 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Bilag til GF Øresunds Vejlaugs generalforsamling 2011, dagsordenens pkt. 7 c. 


